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MILJÖ OCH TEKNIK  MINNESANTECKNINGAR 
Trafiksäkerhetsgruppen   

 

Plats och tid Biblioteket 

2022-11-23, kl 09-12 

Närvarande Erik Stoy, ordförande 

Annette Bengtsson, trafikingenjör 

Maria Ribbnäs, representant yrkesförarna 

Malin Held, enhetschef Vård- och omsorg 

Adnana Dervic, skolskjutsamordnare 

Paul Nilsson, Polisen (digitalt)  

 

 

Delges 

Henrik Corneliussen, vice ordförande 

Johanna Andersson, Gatu- och parkchef 

Hanna Larsson, Skånetrafiken 

Karl Dannestam, säkerhetschef 

Amanda Wastring, Skånetrafiken 

Christian Hellgren, Bergkvarabuss 

Snezana Ermin, gruppchef Polisen  

Jan Herbertsson, utredare Utbildning 

Johan Ekström, åtgärdsplanerare Trafikverket 

Mathias de Maré, samhällsbyggnadschef  

Registrator teknisk nämnd 

Rådet för Trygghet och Hälsa, Kristina Larsen  

 

Trafiksäkerhetsgruppen 

Välkomna 

Erik Stoy hälsade välkomna, speciellt Adnana som är ny i gruppen. 

Godkännande av dagordning 

Inga synpunkter 

Genomgång av förra mötets minnesanteckningar 

Artikel om bland annat trafikbeteende i Svedala har publicerats i Svedala Nytt. 

Idé Svedala förslaget om Marbäckskolan är överklagat. 

Fältinventeringen 

Storgatan/ Timmergatan – långsiktig åtgärd 

Storgatan/ Långgatan – väjningsskylten är flyttad 

Almgatan/ Hantverkaregatan – fastighetsägaren är kontaktad 

Aggarpsvallen – ingen åtgärd genomförd 
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Torget/ Torggatan – detaljplan pågår för Bara centrum 

Inkomna skrivelser 

a) Åtgärder mot buskörning med MC/ EPA, höja kanter i rondeller  

Mötespunkten tas upp nästa möte när Karl Dannestam deltar. 

b) Idé Svedala förslag hastighets- och bullerproblem Västra Infarten i Svedala. 

Annette Bengtsson redogjorde för förslaget. 

Endast vuxna cyklister har observerats cykla på vägen.  

Trafiksäkerhetsgruppen rekommenderar att hastigheten sänks till 60 km/tim. Om 

hastigheten ändras bör hastighetsdisplay sättas upp för att uppmärksamma bilisterna 

på förändringen. 

c) Idé Svedala förslag Cykelställ längs Cykelbana 

Trafiksäkerhetsgruppen ställer sig positivt förslaget. 

Pågående trafiksäkerhetsarbete 

 a) Polisens kontroller 

 Paul Nilsson redogjorde för polisens trafikkontroller. 

 Viltolyckor/stråk, väg 108-100 m innan Hyby kyrka, strax söder om Pude badsjö samt 

E65 vid Oxie (vildsvin). Polisen har kontaktat markägare och Trafikverket med 

önskemål om viltstaket. 

Trygghetsmätningen – positiv trend - för buskörning och moped 

Mycket slarv med belysning och reflexer. Polisen har kontaktat föräldrar. Kommunen 

delar ut reflexer. 

b) Utpekade insatser 

Nuvarande punkter: 

Krågeholmsvägen – insatserna har gett positiv effekt 

Storgatan/ Långgatan – inte så mycket överträdelser 

Malmövägen i Bara och Klågerup – bör kvarstå 

 

Nya punkter: 

Malmövägen i Bara och Klågerup 

Bökebergsgatan – beteende 

Norra Ellenbeorgsgatan – kväll 

c) Vägarbeten 

Hyltarpsvägen mellan Sjödikenvägen och Bökebergsgatan 

Skolfrågor 

Busskuren vid hpl Hyltebjär har tagits bort. Föräldrar oroliga för trafiksäkerheten. 

Adnana Dervic kallar till hållplatsbesiktning. Eventuellt kan ny kur sättas upp. 

Vård och omsorg 

- 
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Trafikolyckor 

Annette Bengtsson redovisade trafikolycksstatistiken. 

Övrigt 

Erik Stoy tackade för sin tid i trafiksäkerhetsgruppen. Ny ordförande och vice ordförande 

kommer utses av Teknisk nämnd. 

Nästa möte 

Nästa möte onsdag den 15 februari kl.09.00 

 

Minnesanteckningar fördes av 

 

Erik Stoy    Annette Bengtsson 

Mötesordförande   Trafikingenjör 


